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Priority mého programu: 

• Spuštění projektu nahrávání přednášek – ostatní přední české vysoké školy již dávno začaly zaznamenávat některé přednášky konané 
na jejich půdě, ať už ty, které se každoročně opakují, nebo ty, které přednášejí pozvaní hosté 

• Posílení role garantů studijních programů – zajištění kvalitního studia by mělo být pro MFF prioritou, zkušenosti ovšem ukazují, že ne 
vždy se vědecko-pedagogičtí pracovníci dostatečně precizně připravují na svou pedagogickou činnost, ne vždy jsou sylaby jednotlivých 
předmětů sestaveny koordinovaně, ne vždy se části přednášek nedublují (s tím souvisí nedostatek času pro jiné body v sylabech) – 
proto by při přípravě studijních plánů, sylabů a personálního obsazení měli mít garanti (po dohodě s vyučujícími a dalšími zodpovědnými 
pracovníky) poslední slovo, pouze oni mají o těchto věcech detailní přehled 

• Méně cenzury ve studentské anketě – zveřejnění výsledků ankety trvá příliš dlouho a mnohé příspěvky se v ní nakonec vůbec neobjeví, 
to by se mělo změnit 

• Stejný počet křesel v senátu pro studenty a zaměstnance – věděli jste, že přibližně polovina fakult UK umožňuje studentům stejné 
zastoupení jako zaměstnancům? 

• Zpětná kontrola přidělených financí a s tím spojené transparentnější hospodaření podporovaných projektů 
• Podpora studentských zájmových aktivit a prostudentský SKAS 


